
Referat af bestyrelsesmøde d. 24. januar 2011
1) Økonomi.
Stig har fremlagt årsregnskabet, og revisorerne har godkendt det.

2) Generalforsamling d. 6. februar.
Jens Dybvad vil gerne stille op til bestyrelsen som repræsentant for klubhusudvalget. Per 
Rasmussen påtager sig kassererhvervet i forbindelse med klubhusudvalget. Bjarne Olsen vil gerne 
genopstille som medlem af klubhusudvalget.
Bestyrelsen foreslår udlægning af 4 meter ekstra spor ved slæbestedet, elektronisk udgave af 
Maagen samt udfasning af pensionistrabatten.

Der er pt. ingen indkomne forslag fra medlemmer.

4) Diverse orienteringer
En bådtrailer, der henstod uden ejer på laugets område har vist sig at være stjålet. Traileren er 
overdraget til ejeren.

5) Foredragsaften d. 23. februar.
John og John, Hans Jørgen Steen og Jens Dybvad fortæller om kanalsejlads i Europa, samt glimt fra 
bådelaugets historie.

6) El-forbrug i bådene
Vi drøftede, om nogle både måske bruger elvarme i vintermånederne. Vi vil indkøbe en bimåler, så 
vi kan checke det. Bådejere, der bruger elvarme, uden en aftale med pladsmanden, vil blive 
afkrævet dækning af udgifterne.

Evt.
Næste møde 21/2 2011


